

<u>The Disclosure Report in accordance with Article 74 of the Executive Regulations of the Listing Rules in relation to the Procedures of the Voluntary Delisting of the Shares of Integrated Diagnostics Holdings PLC from the Egyptian Exchange (Secondary Market)</u>		<u>بيان الإفصاح وفقا للمادة 74 من الاجراءات التنفيذية لقواعد القيد بشأن</u> <u>السير في اجراءات الشطب الاختياري لاسهم شركة انتجريتيد دياجنوستكس هولدينجز بي ال سي</u> <u>من البورصة المصرية (السوق الثانوي)</u>	
Item	Disclosure	الإفصاح	البند
Name of company	Integrated Diagnostics Holdings PLC (the "Company")	انتجريتيد دياجنوستكس هولدينجز بي ال سي ("الشركة")	اسم الشركة
Type of meeting	Board of Directors Meeting	اجتماع مجلس إدارة	نوع الاجتماع
Party calling the meeting	The Chairman	رئيس مجلس الادارة	الجهة الداعية للاجتماع
Date of board of directors' meeting	15 <sup>th</sup> May 2024	15 مايو 2024	تاريخ انعقاد مجلس الادارة
Reasons and justifications of the voluntary delisting of the shares	Due to the limited trading activity of the shares listed on the Egyptian Stock Exchange ("EGX") and the absence of any investment potential in maintaining the listing on the secondary market ( <i>i.e.</i> , the EGX).	بسبب ضعف التداول على الأسهم المقيدة بالبورصة المصرية وعدم وجود أي جدوى استثمارية من الإبقاء على القيد بالسوق الثانوي للأسهم.	اسباب ومبررات الشطب الاختياري للأسهم
Expected impact of the voluntary delisting of the shares on the	<u>Firstly, the expected outcome on the Company's shareholders:</u>	<u>أولا الأثر المتوقع على مساهمي الشركة:</u>	الأثر المتوقع للشطب الاختياري للأسهم على



<p><b>Company's shareholders and financial position</b></p>	<p>There will be no negative impact on the Company's shareholders resulting from the voluntary delisting, as the affected shareholders and/or those objecting to the delisting of the Company's shares have the right to dispose of their shares by selling them to the Company using Egyptian pounds according to <b>the highest share price</b> of the following:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• The highest closing price of the Company's shares (on the EGX) during the month preceding the date of the Board of Directors' resolution to call for a general assembly meeting to consider delisting; or</li><li>• The highest closing price of the Company's shares (on London Stock Exchange) during the month preceding the date of the Board of Directors' resolution to call for a general assembly</li></ul>	<p>لن يكون هناك أثر سلبي عليهم نتيجة الشطب الاختياري حيث انه يحق للمساهمين المتضررين و/او المعترضين على شطب قيد أسهم الشركة اختيارياً التصرف في اسهمهم ببيعها للشركة بالجنيه المصري وذلك وفقاً لأعلى سعر للسهم مما يلي:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• أعلى سعر إقفال لأسهم الشركة (بالبورصة المصرية) خلال الشهر السابق على تاريخ صدور قرار مجلس الإدارة بدعوة الجمعية العامة للنظر في الشطب؛ او</li><li>• أعلى سعر إقفال لأسهم الشركة (ببورصة لندن) خلال الشهر السابق على تاريخ صدور قرار مجلس الإدارة بدعوة الجمعية العامة للنظر في الشطب؛ او</li><li>• متوسط سعر إقفالات أسهم الشركة (بالبورصة المصرية) خلال الثلاثة أشهر السابقة على تاريخ قرار مجلس الإدارة بدعوة الجمعية العامة للنظر في الشطب؛ او</li><li>• متوسط سعر إقفالات أسهم الشركة (ببورصة لندن) خلال الثلاثة أشهر السابقة على تاريخ قرار مجلس الإدارة بدعوة</li></ul>	<p>مساهمي الشركة وعلى المركز المالي للشركة</p>
---	---	---	--



	<p>meeting to consider delisting; or</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• The average closing price of the Company's shares (on the EGX) during the three (3) months preceding the date of the Board of Directors' resolution to call for a general assembly meeting to consider delisting; or</li><li>• The average closing price of the Company's shares (on London Stock Exchange) during the three (3) months preceding the date of the Board of Directors' resolution to call for a general assembly meeting to consider delisting.</li></ul> <p>It is worth noting that the shares of the Company will be delisted using Egyptian pounds provided that when calculating the average closing prices of the Company's shares on the</p>	<p>الجمعية العامة للنظر في الشطب.</p> <p>والجدير بالذكر انه سيتم شطب أسهم الشركة بالجنية المصري وسيتم احتساب متوسط الثلاثة شهور ببورصة لندن مقومة بالجنيه المصري، وبالنسبة للأسهم التي لم تستجيب للشطب سوف يتم تحويلها اجباريا الى بورصة لندن فضلا عن ذلك يجوز للمساهمين تحويل اسهمهم الى السوق الرئيسي المقيدة به أسهم الشركة (بورصة لندن).</p> <p>على السادة المساهمين والمتعاملين على أسهم الشركة مراعاة انه سيتم وقف تحويل ملكية الأسهم من بورصة لندن الى البورصة المصرية اعتبارا من يوم الخميس الموافق 16 مايو 2024 وذلك بالتنسيق مع شركة مصر للمقاصة والبورصة المصرية.</p> <p>على السادة المساهمين والمتعاملين على أسهم الشركة مراعاة انه بعد صدور قرار لجنة القيد بالبورصة المصرية بشطب قيد أسهم الشركة نهائيا وحذف بيانات الشركة من على قاعدة البيانات، سيتم تحويل كافة الأسهم المقيدة بالبورصة المصرية الى بورصة لندن لكون بورصة لندن هي السوق الرئيسي المقيدة به تلك الأسهم.</p>
--	--	--



	<p>London Stock Exchange over the mentioned three-month period, the calculation shall take into account the average exchange rate in Egyptian pounds for the same duration. With respect to the shares which did not respond to the delisting, the same shall be obligatorily transferred to the London Stock Exchange.</p> <p>Additionally, all shareholders are entitled to transfer their shares to the primary market on which the shares of the Company are initially listed (London Stock Exchange).</p> <p>After coordinating with the Misr for Central Clearing, Depository and Registry (MCDR) and the EGX, shareholders and those trading in the Company's shares must take into account that the transfer of shares from the London Stock Exchange to the Egyptian Exchange will be suspended</p>	<p>كما تلتزم الشركة باستيفاء أي مستحقات للسادة المساهمين المقيدة أسهمهم بالبورصة المصرية وعلى الأخص غير الراغبين في الاستجابة لشطب الأسهم والمقرر تحويل أسهمهم الى بورصة لندن.</p> <p><u>ثانياً بالنسبة للمركز المالي للشركة:</u></p> <p>من المتوقع الا يتعرض المركز المالي للشركة لأي تأثير سلبي.</p>
--	--	--



INTEGRATED  
DIAGNOSTICS  
HOLDINGS

	<p>as of Thursday 16<sup>th</sup> May 2024.</p> <p>Shareholders and those trading in the Company's shares must take into account that after the issuance of the final decision of the EGX Listing Committee to delist the Company's shares and remove the Company's information from the EGX database, all shares listed on the Egyptian Exchange will be transferred to the London Stock Exchange as the London Stock Exchange is the primary market in which those shares are initially listed.</p> <p>Lastly, the Company shall settle any dues owed to the shareholders whose shares are registered on the EGX, particularly those who did not respond to the delisting of the shares and whose shares will be transferred to the London Stock Exchange.</p>		
--	--	--	--



	<p><b><u>Secondly, in relation to the Company's financial position:</u></b></p> <p>It is expected that the Company's financial position will not be negatively impacted.</p>		
<p><b>Proposed sources of funding the purchase of the shares of the shareholders objecting to the delisting</b></p>	<p>Self-funded by the Company.</p>	<p>تمويل ذاتي من الشركة.</p>	<p>مصادر التمويل المقترحة لتمويل شراء أسهم المساهمين المعترضين على الشطب</p>
<p><b>Proposed timetable of the procedures of the voluntary delisting</b></p>	<p>The voluntary delisting procedures will be initiated pursuant to the decision of the Board of Directors of the Company on 15<sup>th</sup> May 2024 in accordance with Article 55 of the Listing Rules and Article 74 of its Executive Regulations. The date of the extraordinary general assembly of the Company to consider the voluntary delisting will be disclosed later along with the timing of the implementation of the voluntary delisting</p>	<p>سوف يتم البدء في إجراءات الشطب الاختياري بناء على قرار مجلس إدارة الشركة في 15 / 5 / 2024 تنفيذاً للمادة (55) من قواعد القيد وكذلك المادة 74 من الإجراءات التنفيذية لها، وسوف يتم الإفصاح لاحقاً عن تاريخ انعقاد الجمعية العامة غير العادية للشركة للنظر في الشطب الاختياري بالإضافة الى الإفصاح عن توقيتات تنفيذ إجراءات الشطب الاختياري وفتح OPR لشراء ما يعرض على الشركة من اسهم المساهمين المعترضين و/ او المتضررين من الشطب الاختياري او الدائنين المرتهين وفقاً لطرق تحديد سعر اسهم الشطب الموضحة</p>	<p>الجدول الزمني المقترح لإجراءات الشطب الاختياري</p>



	<p>procedures and the opening of the OPR to purchase the shares offered to the Company by the shareholders objecting to and/or affected by the voluntary delisting and/or mortgaged creditors in accordance with the methods of determining the price of the delisting shares outlined above. The aforementioned shall occur after coordinating with the EGX with regards to the issuance of the final decision of the EGX Listing Committee to delist the Company's shares and remove the Company's information from the EGX database.</p>	<p>بغالية وذلك بعد التنسيق مع إدارة البورصة وصولا الى صدور قرار لجنة القيد بالبورصة المصرية على شطب قيد أسهم الشركة بصورة نهائية وحذف بيانات الشركة من على قاعدة البيانات.</p>	
<p><b>I, the undersigned, declare the authenticity of the information included in this template, integrity of the provided documents, acknowledgments and studies supporting the same on the Company's liability and without any liability on the EGX. I undertake to abide by the provisions of the Company's articles of association and the Listing Rules of the Egyptian Exchange.</b></p>		<p>أقر انا الموقع أدناه بصحة ما جاء بهذا النموذج من بيانات وبسلامه ما قدم من مستندات وإقرارات ودراسات مؤيدة لما ورد به وأنها على مسئولية الشركة ودون أدني مسئولية على البورصة وأتعهد بالالتزام بأحكام النظام الأساسي للشركة وقواعد القيد والشطب بالبورصة المصرية.</p>	



INTEGRATED  
DIAGNOSTICS  
HOLDINGS

<b>Company's stamp:</b>  <b>Dated: 15/5/2024</b>	<b>Managing Director</b>	<b>العضو المنتدب</b>	<b>ختم الشركة:</b>
	<b>Name:</b> Prof. Dr. Hend Mohamed Moataz Mostafa Kamel El Sherbini	الاسم: أ. د / هند محمد معتز مصطفى كامل الشربيني	تحريراً في: 2024/5/15
	<b>Signature:</b> H. El Sherbini	التوقيع: H. El Sherbini	



Address: IFC 5, St Helier, Jersey, JE1 1ST  
telephone no.+441534847000.  
www.idhcorp.com



<p><b>NOT FOR RELEASE, PUBLICATION OR DISTRIBUTION, IN WHOLE OR IN PART, INTO OR FROM ANY JURISDICTION WHERE TO DO SO WOULD CONSTITUTE A VIOLATION OF THE RELEVANT LAWS OF SUCH JURISDICTION.</b></p>	<p>ليس للنشر أو التوزيع، كلياً أو جزئياً، في أو من أي ولاية قضائية حيث قد يُعتبر ذلك انتهاكاً للقوانين ذات الصلة في تلك الولاية القضائية.</p>
<p><b>THIS ANNOUNCEMENT IS FOR INFORMATION PURPOSES ONLY AND IS NOT AN OFFER OF SECURITIES IN ANY JURISDICTION.</b></p>	<p>هذا الإعلان لأغراض تنويرية فقط وليس عرضاً للأوراق المالية في أي ولاية قضائية.</p>
<p><b>IDH proposing to delist its shares from the Egyptian Exchange</b></p>	<p>تقترح شركة انتجريتيد دياجنوستكس هولدينجز بي ال سي شطب أسهمها من البورصة المصرية</p>
<p><i>IDH is proposing to delist its shares from the EGX in light of continuing low liquidity and trading volumes on the EGX, whilst maintaining its existing standard listing on the LSE.</i></p>	<p>تقترح شركة انتجريتيد دياجنوستكس هولدينجز بي ال سي شطب أسهمها من البورصة المصرية في ضوء الانخفاض المستمر للسيولة وحجم التداول بالبورصة المصرية وذلك مع الإبقاء على قيدها الحالي بالسوق الرئيسي ببورصة لندن.</p>
<p><b>16 May 2024</b></p>	<p><b>16 مايو 2024</b></p>
<p><b>1. Proposed EGX Delisting</b></p>	<p><b>1. مقترح الشطب من البورصة المصرية:</b></p>
<p><b>(Cairo and London)</b> - Integrated Diagnostics Holdings plc ("IDH", the "Company" or the "Group"), a leading consumer healthcare company with operations in Egypt, Jordan, Sudan, Nigeria and Saudi Arabia, today announces that the directors of the Company (the "Board" or the "Directors") have decided to proceed with a proposed voluntary delisting of the Company's ordinary shares (the "Shares") from the Egyptian Exchange (the "EGX") (the "EGX Delisting").</p>	<p>(القاهرة ولندن) - تعلن اليوم شركة انتجريتيد دياجنوستكس هولدينجز بي ال سي ("IDHC" أو "الشركة" أو "المجموعة")، وهي شركة رائدة في مجال الرعاية الصحية للتشخيص الطبي ولها عمليات تشغيلية في مصر والأردن والسودان ونيجيريا والمملكة العربية السعودية، أن أعضاء مجلس إدارة الشركة ("مجلس الإدارة" أو "أعضاء مجلس الإدارة") قرروا المضي قدماً في مقترح الشطب الاختياري للأسهم العادية للشركة ("الأسهم") من البورصة المصرية ("البورصة المصرية") ("الشطب من البورصة المصرية").</p>
<p>Consistent with Egyptian regulations and practice for Egyptian-incorporated companies seeking to delist from the EGX, the EGX Delisting is subject to certain conditions. These include, among others,</p>	<p>وفقاً للإجراءات المعمول بها والخاضع لها الشركات المؤسسة طبقاً للقانون المصري والراغبة في شطب أسهمها من البورصة المصرية، يخضع الشطب من البورصة المصرية لشروط محددة وتشمل هذه، من</p>

<p>that the Company obtain approval from the holders of its Shares ("Shareholders"), as well as the EGX, for the EGX Delisting. As noted below, the Company expects to publish later this month a shareholder circular (the "Circular") convening an extraordinary general meeting of the Company's Shareholders (the "EGM") to consider and, if thought fit, approve the EGX Delisting and certain related matters. The Circular will also contain further details of the EGX Delisting.</p>	<p>بين أمور أخرى، حصول الشركة على موافقة حاملي أسهمها ("المساهمين") والبورصة المصرية على شطب الأسهم من البورصة المصرية. كما هو مذكور أدناه، فإن الشركة تتوقع أن تنشر في وقت لاحق من هذا الشهر اعلان يدعو المساهمين ("اعلان") إلى عقد جمعية عامة غير عادية ("الجمعية العامة غير العادية") للنظر في، والموافقة- إن تراءى لها مناسباً- على الشطب من البورصة المصرية وبعض الأمور ذات الصلة، وسيحتوي الإعلان أيضاً على مزيد من التفاصيل المتعلقة بالشطب من البورصة المصرية.</p>
<p><b>Commenting on the decision to proceed with the EGX Delisting, CEO Dr. Hend El Sherbini said:</b> "At the time of putting in place the EGX listing in May 2021, our intention had been to improve the liquidity in the Company's shares and drive up trading volumes by offering Egypt-based investors an opportunity to capitalise on the Company's strong growth and prospects, and widen the Company's investor base across an enlarged pool of geographically diverse investors. Whilst the EGX Listing has helped the Company to increase its local visibility in the market where it generates the majority of its business, we have unfortunately seen continuing low liquidity and trading volumes of the Company's shares on the EGX and the absence of any investment potential in maintaining the listing on this secondary market. As such, the board has determined that it would be in the best interests of the Company and its shareholders generally to cancel the EGX listing and, accordingly, we will be seeking the approval of our shareholders to delist from the EGX".</p>	<p>علقت الدكتورة هند الشربيني، الرئيس التنفيذي للشركة على قرار البدء في إجراءات الشطب من البورصة المصرية قائلة: "عند القيد بالبورصة المصرية في مايو 2021، كان هدفنا هو تحسين السيولة في أسهم الشركة وزيادة حجم التداول من خلال إتاحة الفرصة للمستثمرين المقيمين في مصر للاستفادة من النمو القوي للشركة وأفاقها، وتوسيع قاعدة مستثمري الشركة عبر مجموعة موسعة من المستثمرين المتنوعين جغرافياً. وبينما ساعد قيد الشركة في البورصة المصرية على زيادة ظهورها في السوق المحلي حيث تدر أغلب أعمالها، إلا إن الشركة شهدت انخفاض مستمر في السيولة وحجم التداول للأسهم بالبورصة المصرية، مع وعدم وجود أي جدوى استثمارية من الإبقاء على القيد بالسوق الثانوي للأسهم، وعليه قرر مجلس الإدارة أنه سيكون من مصلحة الشركة ومساهميها بشكل عام شطب قيد الشركة بالبورصة المصرية، وبناءً على ذلك، سنسعى للحصول على موافقة المساهمين على شطب القيد من البورصة المصرية.</p>
<p>The EGX Delisting will have no impact on the Company's day-to-day operations in Egypt, the Middle East and Africa where the Company remains committed to being a leading consumer</p>	<p>ولن يكون للشطب من البورصة المصرية أي تأثير على العمليات اليومية للشركة في مصر، الشرق الأوسط وأفريقيا، حيث تظل الشركة ملتزمة بكونها شركة رائدة في مجال الرعاية الصحية للتشخيص الطبي. ولن</p>

<p>healthcare company. The EGX Delisting will also not impact the Company's existing standard listing on the London Stock Exchange (the "LSE"), and the Company will remain fully committed to meeting the disclosure requirements of companies listed on the LSE. As noted below, Shareholders who currently hold their interests in the Company's Shares on the EGX (EGX ticker code IDH.CA and ISIN code EGS99021C015) will be able to transfer those interests to the LSE (LSE ticker code IDHC and ISIN code JE00BLKGSR75). Further details in this regard will be contained in the Circular when published.</p>	<p>يؤثر الشطب من البورصة المصرية على القيد الحالي للشركة في بورصة لندن ("بورصة لندن")، وستظل الشركة ملتزمة تمامًا بالامتثال لمتطلبات الإفصاح المفروضة على الشركات المقيدة في بورصة لندن. كما هو موضح أدناه، سيتمكن المساهمون المالكون حاليًا للأسهم بالبورصة المصرية (كود رويترز IDH.CA وكود الترخيم الدولي EGS99021C015) من تحويل هذه الأسهم إلى بورصة لندن (كود بورصة لندن IDHC وكود الترخيم الدولي JE00BLKGSR75). سيتم تضمين المزيد من التفاصيل في هذا الصدد في الاعلان عند نشره.</p>
<p><b>2. Transfer Suspension</b></p>	<p><b>2. تعليق التحويلات:</b></p>
<p>In connection with the Company's listing on the EGX in 2021, a share transfer mechanism was established pursuant to which:</p>	<p>بالإشارة الى قيد الشركة في البورصة المصرية عام 2021، تم وضع آلية تحويل الأسهم والتي بموجبها:</p>
<p>(i) Shareholders who hold Shares traded on the LSE within the CREST settlement system ("LSE Shares") can move their LSE Shares across to the EGX to be held as EGX Shares (an "LSE to EGX Share Transfer"); and</p>	<p>(أ) يمكن للمساهمين الذين يحملون أسهمًا متداولة في بورصة لندن ضمن نظام التسوية CREST ("أسهم بورصة لندن") تحويل أسهمهم من بورصة لندن إلى البورصة المصرية والاحتفاظ بها كأسهم بالبورصة المصرية ("تحويل أسهم بورصة لندن إلى البورصة المصرية")؛ و</p>
<p>(ii) Shareholders who hold Shares traded on the EGX whereby such Shares are held by Misr for Central Clearing, Depository and Registry ("EGX Shares", and such Shareholders "EGX Shareholders") can move their EGX Shares across to the LSE to be held as LSE Shares (an "EGX to LSE Share Transfer"),</p>	<p>(ب) يمكن للمساهمين الذين يمتلكون أسهمًا متداولة في البورصة المصرية والتي تحتفظ شركة مصر للمقاصة والإيداع والقيد المركزي بها (ويشار إلى هذه الأسهم بـ "أسهم البورصة المصرية"، وهؤلاء المساهمين بـ "مساهمي البورصة المصرية") تحويل أسهمهم من البورصة المصرية إلى بورصة لندن والاحتفاظ بها كأسهم ببورصة لندن ("تحويل أسهم البورصة المصرية إلى بورصة لندن")،</p>
<p>(the "Share Transfer Mechanism").</p>	<p>("الآلية نقل الأسهم").</p>

<p>Details of the Share Transfer Mechanism can be found on the Company's website at <a href="https://investors.idhcorp.com/en/share-transfer-mechanism-and-documents">https://investors.idhcorp.com/en/share-transfer-mechanism-and-documents</a>.</p>	<p>يمكن العثور على تفاصيل آلية نقل الأسهم على موقع الشركة <a href="https://investors.idhcorp.com/en/share-transfer-mechanism-and-documents">https://investors.idhcorp.com/en/share-transfer-mechanism-and-documents</a>.</p>
<p><b>In preparation for the EGX Delisting, the Company hereby suspends all LSE to EGX Share Transfers, and no further LSE to EGX Share Transfers will be processed with effect from 7:00 am (British Summer Time) on the date of this announcement (the "Transfer Suspension"). It should be noted that EGX to LSE Share Transfers will not be suspended and EGX Shareholders will continue to be able to move their EGX Shares across to the LSE to be held as LSE Shares.</b></p>	<p>استعداداً للشطب من البورصة المصرية، ستقوم الشركة بتعليق جميع عمليات تحويل أسهم بورصة لندن إلى البورصة المصرية، ولن يتم تنفيذ أي تحويلات أخرى لأسهم بورصة لندن إلى البورصة المصرية اعتباراً من الساعة السابعة صباحاً (التوقيت الصيفي البريطاني) من تاريخ هذا المنشور ("تعليق التحويلات"). تجدر الإشارة إلى أنه لن يتم تعليق تحويل أسهم البورصة المصرية إلى بورصة لندن، وسيظل مساهمي البورصة المصرية قادرين على تحويل أسهمهم بالبورصة المصرية إلى بورصة لندن والاحتفاظ بها كأسهم بورصة لندن.</p>
<p>The Transfer Suspension will be in force until the earlier of:</p>	<p>سيكون تعليق التحويلات ساري المفعول حتى أي من التواريخ الآتية، أيهما أقرب:</p>
<p>(1) the date on which the EGX Delisting is completed, in which case the Share Transfer Mechanism will no longer be in operation;</p>	<p>(1) تاريخ الانتهاء من الشطب من البورصة المصرية، وفي هذه الحالة لن يستمر العمل بالآلية نقل الأسهم.</p>
<p>(2) in the event any of the Delisting Resolutions (as defined below) are not passed at the EGM, the conclusion of the EGM; and</p>	<p>(2) تاريخ اجتماع الجمعية العامة غير العادية، في حالة عدم إقرار أي من قرارات الشطب (كما هو محدد أدناه) في اجتماع الجمعية العامة غير العادية؛</p>
<p>(3) in the event the EGX Delisting does not otherwise proceed, such other time and date as announced by the Company.</p>	<p>(3) وفي حالة عدم المضي قدماً في عملية الشطب من البورصة المصرية، الوقت والتاريخ اللذين تحددهما الشركة.</p>
<p><b>3. Extraordinary General Meeting:</b></p>	<p><b>3. الجمعية العامة غير العادية:</b></p>
<p>The Company will be seeking certain approvals from Shareholders in respect of the EGX Delisting (the "<b>Delisting Resolutions</b>"), and in this regard the Company expects to publish later this month</p>	<p>سوف تسعى الشركة للحصول على موافقات معينة من المساهمين فيما يتعلق بقرارات الشطب من البورصة المصرية ("قرارات الشطب")، وفي هذا الصدد، ستقوم الشركة بنشر إعلان بنهاية الشهر الحالي يتضمن إخطاراً بانعقاد الجمعية العامة غير العادية للنظر في، إذا كان مناسباً،</p>

<p>the Circular which will contain a notice convening the EGM to consider and, if thought fit, approve the EGX Delisting and the Delisting Resolutions. The Circular will also contain further details in relation to the EGX Delisting.</p>	<p>الموافقة على الشطب من البورصة المصرية وقرارات الشطب. وسيحتوي الاعلان أيضًا على مزيد من التفاصيل فيما يتعلق بالشطب من البورصة المصرية.</p>
<p>The Board believes the EGX Delisting is in the best interests of the Company and of Shareholders generally and will be unanimously recommending that Shareholders vote in favour of the Delisting Resolutions at the EGM.</p>	<p>ويرى مجلس الإدارة أن الشطب من البورصة المصرية يصب في مصلحة الشركة والمساهمين بشكل عام، ويوصي بالإجماع على أن يصوت المساهمين لصالح قرارات الشطب في الجمعية العامة غير العادية.</p>
<p><b>4. Certain Egyptian legal and regulatory matters:</b></p>	<p>4. أمور قانونية وتنظيمية معمول بها في مصر:</p>
<p>A summary of the resolutions passed by the Board in relation to the proposed EGX Delisting, along with a disclosure report containing various disclosures prescribed by certain applicable Egyptian legal and regulatory requirements (the "<b>Disclosure Report</b>"), is set out in the Appendix to this announcement.</p>	<p>تم إعداد ملخص للقرارات التي أصدرها مجلس الإدارة فيما يتعلق بمقترح الشطب من البورصة المصرية، بالإضافة إلى تقرير إفصاح يتضمن عديد من الإفصاحات المنصوص عليها وفقاً للمتطلبات القانونية والتنظيمية المعمول بها في مصر ("<b>تقرير الإفصاح</b>"). في ملحق مرفق بهذا الإعلان.</p>
<p><b>5. Delisting Share Buyback</b></p>	<p>5. إعادة شراء الأسهم المشطوبة:</p>
<p>As set out in the Disclosure Report, and consistent with Egyptian regulations and practice for Egyptian-incorporated companies seeking to delist from the EGX, all EGX Shareholders, as well as any creditor who has the benefit of a mortgage over any EGX Shares ("<b>Mortgaged Creditors</b>"), will have the ability to require the Company to acquire the EGX Shares held by them or mortgaged in favour of them (as the case may be) (the "<b>Delisting Share Buyback</b>").</p>	<p>كما هو موضح في تقرير الإفصاح، ووفقاً للإجراءات المعمول بها والخاضع لها الشركات المؤسسة طبقاً للقانون المصري والراغبة في شطب أسهمها من البورصة المصرية، يحق لكافة المساهمين الذين يملكون أسهمًا متداولة في البورصة المصرية، وكذلك أي دائن له رهن مقرر على أي من الأسهم المقيدة في البورصة المصرية ("<b>الدائنون المرتهنون</b>"), إلزام الشركة بشراء أسهمهم وذلك أن كانت مملوكة لهم أو مرهونة لصالحهم (حسب الحال) ("<b>إعادة شراء الأسهم المشطوبة</b>").</p>
<p>Further details of the Delisting Share Buyback, including the relevant timeline and buyback period, and the actions an EGX Shareholder or Mortgaged</p>	<p>وستعلن الشركة عن المزيد من التفاصيل حول إعادة شراء الأسهم المشطوبة، بما في ذلك الجدول الزمني وفترة إعادة الشراء والإجراءات</p>

<p>Creditor needs to take to sell its EGX Shares (or EGX Shares mortgaged in favour of it), will be announced by the Company in due course.</p>	<p>التي يتعين على المساهم أو الدائن المرتهن اتخاذها لبيع أسهمهم في البورصة المصرية (أو أسهم البورصة المصرية المرهونة لصالحه) في الوقت المناسب.</p>
<p><b>6. Advisers</b></p>	<p><b>6. المستشارون:</b></p>
<p>Clifford Chance LLP (as to English law), Matouk Bassiouny &amp; Hennawy (as to Egyptian law) and Ogier (Jersey) LLP (as to Jersey law) are acting as legal advisers to the Company.</p>	<p>ويعمل كليفورد تشانس آل آل بي (فيما يتعلق بالقانون الإنجليزي)، ومعتوق بيسيوني وحناوي (فيما يتعلق بالقانون المصري)، وشركة أوجير (جيرسي) إل إل بي (فيما يتعلق بقانون جيرسي) كمستشارين قانونيين للشركة.</p>
<p><b>7. Market abuse regulation information</b></p>	<p><b>7. معلومات عن إجراءات التلاعب بسوق الأوراق المالية</b></p>
<p>The information contained in this announcement is deemed by the Company to constitute inside information as stipulated under the UK version of the Market Abuse Regulation (EU) No. 596/2014 as it forms part of UK law by virtue of the European Union (Withdrawal) Act 2018. Upon the publication of this announcement, this inside information is now considered to be in the public domain. Company Matters, IDH's Company Secretary, is responsible for the release of this announcement for the purposes of such regulation.</p>	<p>تعتبر الشركة أن المعلومات الواردة في هذا المنشور تشكل معلومات داخلية على النحو المنصوص عليه في النسخة البريطانية من لائحة التلاعب بالسوق (الاتحاد الأوروبي) رقم 2014/596 بكونها تشكل جزءاً من قانون المملكة المتحدة بموجب قانون الاتحاد الأوروبي لسنة 2018 (الانسحاب). سيتم اعتبار هذه المعلومات الداخلية ضمن الملكية العامة عقب الإفصاح عن هذا المنشور. وفقاً للائحة السابق ذكرها أعلاه، سيكون Company Matters، سكرتير شركة IDH، مسؤولاً عن إصدار هذا المنشور.</p>
<p>For further information please contact:</p>	<p>لمزيد من المعلومات، يرجى التواصل:</p>
<p><b>Integrated Diagnostics Holdings plc</b></p> <p><b>Tarek Yehia</b></p> <p>Investor Relations Director</p> <p>T: +20 (0)2 3332 1126   M: +20 10 6882 6678   <a href="mailto:tarek.yehia@idhcorp.com">tarek.yehia@idhcorp.com</a></p>	<p>شركة انترديتيد دياجنوستكس هولدينجز بي ال سي</p> <p><b>طارق يحيى</b></p> <p>مدير علاقات المستثمرين</p> <p>هاتف: +20(0)233321126   هاتف محمول: +201068826678 <a href="mailto:tarek.yehia@idhcorp.com">tarek.yehia@idhcorp.com</a></p>
<p><b>Company Secretary</b></p>	<p><b>سكرتير الشركة</b></p>



INTEGRATED  
DIAGNOSTICS  
HOLDINGS

assurance can be given that such future results will be achieved; actual events or results may differ materially as a result of risks and uncertainties facing the Group. Such forward-looking statements contained in this announcement speak only as of the date of this announcement. Save as required by applicable law, the Company expressly disclaims any obligation or undertaking to publicly revise any forward-looking statements in this announcement, whether following any change in its expectations or to reflect events or circumstances after the date of this announcement.

أي بيانات تطلعية في هذا الإعلان علناً، سواء بعد أي تغيير في توقعاتها أو لتعكس الأحداث أو الظروف بعد تاريخ هذا الإعلان.

**Appendix – Summary of Board Resolutions  
and Disclosure Report**

[•]

ملحق – ملخص قرارات مجلس الإدارة وتقرير الإفصاح

[•]

طارق يحيى

رئيس قطاع علاقات المستثمرين

طارق يحيى

